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Danas u 12h u Opštoj bolnici ,,Dr Aleksa Savić,, održana je konferencija za novinare povodom
predstavljanja novog rukovodstva.
Ovom prilikom Dr Radmila Antonijević naglasila je važnost timskog i profesionalnog rada,da je
prioritet renoviranje hiruških sala i popravka rengen aparata i povećanje kvaliteta pružanja
usluga našim korisnicima.
Nova metoda uzimanja matičnih ćelija koja je najavljivana, uvodi se u redovan rad tako da
buduće trudnice neće morati da idu na porođaj u niško porodilište samo zbog toga-kazala je Dr
Antonijević.
Takodje se tokom naredna 2 meseca planira uvodjene novog informacionog sistema,što će u
mnogome olakšati uvid doktora u medicinku dokumentaciju pacijenata.
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                      Dr Miodrag Petrović pomoćnik direktora za hiruške grane dodao je da se planira otvaranjeposebne sale za laparoskopiju, naglasio intenzivni rad kompletne endoskopske dijagnostičkemetode i najavio da je planu i uvođenju bronhoskopije,koja do sad nije rađena a koja bi bila odizuzetnog značaja za stanovnike Topličkog okruga.    
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                      Pomoćnik direktora za internistike grane se složio sa Dr Antonijević i dodao da je jedan odciljeva  unapredjenje zdravstvenog stanja pacijenata i  opšte poboljšanje situacije u sekundarnojzdravstvenoj zaštiti u Toplici.    
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